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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:428 Arlandas konkurrenskraft

I juli 2014 sa dåvarande statsministerkandidaten Stefan Löfven att om 
Socialdemokraterna vann valet skulle Arlanda göras till Nordens största 
flygplats. Sedan dess har regeringen slutit ett avtal med USA om att införa US 
Preclearance på Arlanda – vilket skulle underlätta flygningar till USA från 
Sverige – för 450 miljoner kronor.

I den flygstrategi som regeringen tog fram står det bland annat att det både 
finns fog för att bygga ut flygplatsen ytterligare och att Arlanda har en viktig 
roll som tillväxtmotor för den svenska ekonomin. 

Samtidigt som regeringen har tagit fram en strategi och beskrivit vikten av 
Arlanda som en tillväxtmotor för Sverige lägger regeringen fram förslag om en 
flygskatt på alla resor i och från Sverige – en skatt som har blivit kraftigt 
kritiserad av åtta av tio remissinstanser där de två främsta argumenten är att det 
enbart leder till några marginella förbättringar för miljön samtidigt som det 
kraftigt kommer att försämra svensk konkurrenskraft.

Det är uppenbart att en flygskatt skulle riskera Arlandas konkurrenskraft. 

Mot denna bakgrund vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

1. Är det statsrådets ställningstagande att flygskatten bör införas? 
2. Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att trygga Arlandas 

konkurrenskraft? 

………………………………………

Edward Riedl (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-05
Besvaras senast
2017-04-26
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


